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1) Proszg o infonnacjg czy Gmina Miasto Woclawek mazamiaxskorzysta6 zdobrodziejstwustaw)'
przyjgtej przez parlament 16 grudnia 2020 r., k16ra wchodnw Zycie l kwietria 2021 r. dotycz4cej

mo2rliwo6ci otr4anania lokali mieszkalnych w zarrrian za gntnt przekazany przez samorz4d

deweloperom(Dz.U.z202l r.poz.223). Jestto korzystne rozwiq,zanie dla obydwu stron.

r/\( Zlproszg o informacjg ile os6b, pracownik6w Urzgdu Miasta Woclawek zostalo skierowanych

Ydpracy zdalnej w zwiqzku z obostzeniami jakie obowi4zuj4 od27 mtrca do 9 kwietria202l r.

3) Kierowcy dopytuj+ kiedy wreszcie zostanie naprawiona i"ta^u ulicy POW bgd4ca

w katastrofalnym stanie z-agaiaj4cym uszkodzeniem poj azd6w sam ochodowych.

4) Mieszkancy uticy Wipowej w Mchelini e narzekajq na niedbalstwo i technologig zastosowan4

w naprawie nawierzchni. Duzg ubytki w ulicy zasypano ttuczniem i gresami, kt6re narzdaj4

poruszaj4ce sig pojaizdy ni uszkodzenie karoserii oraz mogQ spowodowai irszczerbek

na zdrowiu pieszyoh mieszkafc6w poruszaj4cych sig t4 pieszo-jezdni+

5) Meszkancy naszego miasta pytaj;,kiedy bgdzie naprawiona nawierzchnia ulicy Zdufskiej,
bgdecej teZ deptakiem w Scislym centnrm niedaleko Urzgdu Miasta

6) Proszg o naprawienie zapadnigtych fragment6w chodnika w ulicy Swigtego Antoniego

na odcinku od ulicy Chopina do przystanku MPK po shonie numer6w parzystych znajduj4cych

sig tam posesji.

7) Mieszkancy Mchelina postuluj4 aby material budowlany z remontowanej wla6nie ulicy Jana

Pawla II i ulicy Letriej wykorzysta6 na podbudowg gruntowych ulic, kt6rych jest jeszcze wiele

na tym osiedlu. Jako radny w pehi zgadzam sig z ich zdaniem.
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